慶祝中華人民共和國成立75週年
Celebration of the 75th Anniversary of 
the Founding of the People’s Republic of China
城市景觀攝影比賽 Urban Landscape Photo Competition

	參加表格Submission Form


	編號 Entry No.:
	

	（本館專用 Official Use Only）


	· 填寫表格前，請細閱「參賽詳情」。
Please read the “Competition Details” before completing the form.
· 請以中文或英文填寫，並在適當方格內加上「(」號 (所有資料必須填寫)。
Please complete the form in Chinese or English and insert a “(” in the appropriate box (all fields are required).

· 請於2024年6月5日至7月31日（香港時間23:59:59）期間，以電郵遞交參加表格及參賽作品至以下郵址：enquiry@citygallery.gov.hk。
Please send submission form and entry during the period of 5 June to 31 July 2024 (23:59:59 Hong Kong Time) via email to the following address: enquiry@citygallery.gov.hk.
· 如欲提交多於一份作品，請自行複印此表格。
If submitting more than one entry, please make own copies of this form.


I. 參賽組別  Category
	☐
	學生組 Student Group
(就讀本港全日制中、小學校學生
Students attending whole-day secondary or primary schools in Hong Kong)
	就讀學校名稱
Name of School
	  

	
	· 
	就讀級別
Class
	  

	☐
	公開組 Open Group
(就讀本港高等教育院校學生，香港永久性居民
Students attending higher education institutions in Hong Kong, Hong Kong permanent residents)


II. 個人資料  Personal Particulars
	姓名
Name
	(必須與身份證明文件相同 As shown in the identity document)
  

	香港身份證號碼HKID Card No.
	(請填寫首4個字元 Please fill in the first 4 characters 例如：e.g. A123456(7) ( A123)
  

	聯絡電話
Contact No.
	  

	電郵地址
Email Address
	  


III. 作品資料  Entry Details
	拍攝地點

Shooting Location
	☐
	香港
Hong Kong
	☐
	澳門
Macao
	☐
	廣州
Guangzhou
	☐
	深圳
Shenzhen

	
	☐
	珠海
Zhuhai
	☐
	佛山
Foshan
	☐
	惠州
Huizhou
	☐
	東莞
Dongguan

	
	☐
	中山
Zhongshan
	☐
	江門
Jiangmen
	☐
	肇慶
Zhaoqing
	
	

	
	

	標題

Title
	(不多於20字，標點符號不計算在內 Not more than 20 words, excluding punctuation marks)



	簡介

Description
	(不多於60字，標點符號不計算在內 Not more than 60 words, excluding punctuation marks)




(注意：參賽作品必須於2024年內拍攝 Note: Entries must be taken in year 2024)
IV. 聲明  Declaration

本人謹此聲明，所報資料全部屬實。
I hereby declare that all information given above is true and correct.
如本人未滿18歲，本人已獲得家長／監護人同意參加上述比賽。
If I am aged under 18, I have sought my parents’/guardian’s consent to my participation in the competition.

本人已閱讀，明白及同意遵守「參賽詳情」的比賽條款及細則。
I have read, understood the Terms and Conditions of the “Competition Details” and agreed to abide by them.
本人希望日後透過電郵接收展城館的最新資訊。
I would like to receive the latest information of the City Gallery via e-mail in future.
	☐
	同意 Yes
	☐
	不同意 No


	簽署Signature:
	[image: image1.png]



	日期Date:
	  


	個人資料收集聲明 Personal Data Collection Statement

1. 閣下在此表格所填報的個人資料，只作規劃署及展城館舉辦之是次比賽及展覽之用。
The personal data provided on this form will only be used by the Planning Department and the City Gallery for the subject competition cum exhibition.

2. 根據《個人資料(私隱)條例》第18條及22條以及附表1第6原則所述，閣下有權查閱及修正個人資料。
You have a right of access and correction with respect to personal data as provided in sections 18, 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance.
3. 如有任何查詢，請致電3102 1242或發電郵至：enquiry@citygallery.gov.hk。
Please call 3102 1242 or send email to: enquiry@citygallery.gov.hk for enquiries.


